
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

        Θεσσαλονίκη, 4/12/2023 
 
Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Αιτήματα του Αγροτοκτηνοτροφικού Συλλόγου Ανατολικής 

Εορδαίας και Νότιας Λεκάνης Βεγορίτιδας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση μελών του Αγροτοκτηνοτροφικού Συλλόγου Ανατολικής 
Εορδαίας και Νότιας Λεκάνης Βεγορίτιδας της Δυτικής Μακεδονίας, το μέγεθος των 
προβλημάτων που έχουν να αντιμετωπίσουν αυξάνει την αποφασιστικότητά τους 
να προχωρήσουν σε κινητοποιήσεις για να ικανοποιηθούν τα δικαία αιτήματά τους. 
Μας μετέφεραν οι ως άνω τα προβλήματα και τα αιτήματα του Συλλόγου τους που 
μεταξύ άλλων είναι τα εξής: «τα σοβαρά προβλήματα που αντιμετωπίζουμε: α) 
υψηλό κόστος παραγωγής που συνεχώς ανεβαίνει σε συνάρτηση με τις χαμηλές 
τιμές στα προϊόντα, β) ακόμη και τα προϊόντα που είχαν καλύτερες τιμές πώλησης 
σε σχέση με πέρυσι δεν άφησαν ικανοποιητικό εισόδημα, καθώς ταυτόχρονα υπήρχε 
μείωση της παραγωγής. Αιτούμαστε: 1) την ικανοποίηση του πάγιου αιτήματός μας 
για κατώτερες εγγυημένες τιμές με βάση το κόστος παραγωγής, καθώς μπορούν να 
διασφαλίσουν εισόδημα διαβίωσης στους αγρότες, 2) σταμάτημα της αισχρής 
κερδοσκοπίας σε βάρος αγροτών και καταναλωτών». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να ικανοποιηθούν τα παραπάνω 
αιτήματα του Αγροτοκτηνοτροφικού Συλλόγου Ανατολικής Εορδαίας και Νότιας 
Λεκάνης Βεγορίτιδας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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